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NekounamJavad
ااین کاره نبودی!ین کاره نبودی!

بهروز رسایلی |  شاید اگر بعد از آن تابستان توفانی 
و پر از خرید ســتاره گفته می شد استقلال فصل را 
خوب شروع نخواهد کرد، می شد این حدس را باور 
کرد. به هر حال فوتبال اســت و در آن هر اتفاقی 
ممکن است رخ بدهد. چه بسا قرار گرفتن آبی ها 
در رده هشــتم جدول هم خیلی اعجاب برانگیز 
نمی بود، چون هنوز حتی ثلث اول لیگ به پایان 
نرسیده و تیم ها آن نظم نهایی را در جدول پیدا 
نکرده انــد. عجیب تریــن و باورنکردنی ترین آمار 
استقلال اما در بخش ساختار دفاعی بود؛ تخصص 
اصلی جواد نکونام که امسال از بیخ و بن به باد رفت 

و شرایط عجیبی را رقم زد.

   صفر کلین شیت، دومین خط دفاعی ضعیف
احتمالا هیچ کس نمی توانست باور کند استقلال 
در چنین مقطعی موفق به ثبت کلین شیت نشده 
و با دریافت 8گل در 6بازی، بعد از چادرملوی تازه 
صعودکرده صاحب بدترین خط دفاعی لیگ بوده 
باشــد اما می بینیم که این اتفاق رخ داده است. 
این موضوع محال به نظر می رسید، چرا که اصلا 
تخصص و برگ برنده نکونام فوتبال دفاعی بود و 
او فصل گذشته بهترین آمار را در این زمینه به 
جا گذاشت. نه تنها در استقلال، بلکه در فولاد 
هم سبک کار او همین بود و رد پای فوتبال 
فوق تدافعی در هــر دو جامی که گرفت به 
چشــم می خورد؛ فینال جام حذفی که آن 
را در ضربات پنالتی با فولاد از استقلال برد 
و سوپرجامی که با استقلال از پرسپولیس 
گرفت. پارســال اســتقلال هر عیبی که 
داشــت، خیال همه راحت بود که این 
تیم گل بخور نیســت. با این حال در 
فصل جدید شرایط به شکل 
شگفت انگیزی تغییر کرد. 
آبی ها از هــر یک از دو تیم 

ملوان و نســاجی 2گل خوردند و مقابل شمس آذر، 
استقلال خوزستان و پرسپولیس هم یک بار دروازه شان 
باز شد. گل هشــتم دریافتی هم در بازی با هوادار به 
ثبت رسید که البته در این زمان دیگر نکونام رفته بود 
اما حتی در همین بازی هم تیم حریف 2-3موقعیت 
عالی دیگر را از دست داد. همه اینها یعنی وضع خراب 

بوده است.

   فرضیه اول
یک فرض این است که سقوط ساختار دفاعی استقلال 
به کاستی های فردی بازیکنان مربوط می شود. مثلا 
حسین حسینی همیشه فراز و فرود داشته؛ فصل قبل 
فصل خوبش بود و این فصل دوران افت را پشــت سر 
می گذارد. همین فرضیه در مورد رافائل سیلوا هم وجود 
دارد و می شــود گفت او در حال تجربه کردن بدترین 
فصل فوتبالی اش است. اضافه شدن رامین رضاییان با 
میل هجومی بسیار بالا و مهارت پایین در امور دفاعی 

هم این کلکسیون را کامل کرده است.

   فرضیه دوم
این یکی جالب تر است و احتمالا هواداران بیشتری هم 
دارد. بسیاری بر این باورند که پرستاره شدن استقلال 
در این فصل، بهانه همیشگی نکونام برای ارائه فوتبال 
دفاعی را از او گرفت؛ یعنی اینکه »دستم خالی است« 
و چاره ای جز پناه بردن به این نوع فوتبال وجود ندارد. 
برای او کلی بازیکن گرفتند و این مربی ناچار شد رو به 
بازی تهاجمی بیاورد؛ کاری کــه بلد نبود و در نتیجه 
نه تنها جلوی زمین آباد نشــد، بلکــه مزیت قرص و 
محکم بودن عقب زمین هم از بین رفت. نکونام انگار 
از سر رو در بایســتی، نوعی از فوتبال را آزمود که در 
آن تخصص نداشت. در غیراین صورت اگر شما همین 
امروز یک تیم متوســط لیگی را به او بدهید و انتظار 
فوتبال تهاجمی هم از این مربی نداشته باشید، احتمالا 

با همان شیوه های قدیمی کار را برای تان در می آورد!

تارتار اعتقاد دارد اخباری در حال حاضر 
آماده ترین دروازه بان ایران است و باید با 
حضور در تیم ملی به حقش برسد

می خواهم می خواهم 
با مدعیان با مدعیان 
ررقابت کنمقابت کنم

TartarMehdi
   کسب 9امتیاز در 6بازی گذشته راضی کننده بوده است؟

نه، از روند امتیازگیری راضی نیســتم و انتظارم بیشتر از این بود. البته ما الان 
در رده ششم جدول هستیم. در بالای جدول حساب 4تیم مدعی که جداست 
و فولاد هم به جمع بالانشین ها اضافه شده است. ملوان هم با توجه به بودجه 
محدودی که دارد، نتایج خوبی گرفته و باید به مجموعه این تیم خسته نباشید 

بگویم. من انتظار داشتم که از این 6بازی 3-2 امتیاز بیشتر می گرفتیم.

   فکر می کنید در آینده روند امتیازگیری شما بهتر شود؟
قطعا همینطور خواهد بود. ما در این چند هفته با مصدومیت چند بازیکن کلیدی 
به خصوص در فاز تهاجمی مواجه شدیم و این اتفاق واقعا اذیت مان کرد. ما نفراتی 
چون پیمان بابایی، علی قربانی، بایناما و مهدی تیکدری را در اختیار نداشتیم و 
همین موضوع باعث شد تا در خط حمله و در امر گلزنی با مشکل مواجه شویم. 

به طور حتم بعد از فیفا دی و با بازگشت مصدومان، شرایط بهتر خواهد شد.

   تا چه اندازه تفکرات شما در تیم پیاده شده است؟
در این مورد هم بازیکنان باید با تفکرات ما آشــنا شــوند و هم ما به شناخت 
کامل از آنها برسیم. این مســائل زمان بر است و معمولا مربیان در سال دوم یا 
سوم فعالیت شان در یک تیم دنبال بهره برداری هستند. یک تیم با پشت سر 
گذاشتن چند پنجره نقل و انتقالاتی می تواند به بهترین شرایط برسد ولی تیم 
فعلی ما هم پتانسیل بالایی دارد و مطمئن هستیم که در ادامه شرایط خیلی 

بهتری پیدا خواهیم کرد.

   هدف شما قرار گرفتن در چه رتبه ای است؟
ما با مدعیان قهرمانی رقابت می کنیم و خودمان را کمتر از 

آنها نمی دانیم. ما نباید دنبال اهداف کوچک باشیم، هر 
چند که معتقدم توقعات از گل گهر باید منطقی باشد.

   کیفیت فنی لیگ چطور است؟
فکر می کنم نسبت به ســال گذشته بالاتر است. 
امسال واقعا بازی ها سخت شــده و هیچ تیمی از 
پیش بازنده نیســت. فاصله تیم ها هم بسیار کم 

است و به عنوان مثال دیدید تیمی مثل چادر ملو که 

تازه به لیگ برتر آمده است، به پرسپولیس موقعیت چندانی نداد. تیمی مثل 
شمس آذر هم در همین هفته نخستین برد خودش را مقابل مس در رفسنجان 

به دست می آورد.

   نحوه استفاده از VAR با اعتراض برخی مربیان همراه شده 
اســت. ظاهرا تا حالا در بازی های گل گهر از این تکنولوژی استفاده 

نشده است.
بله، تا به امروز بازی های ما VAR نداشــته است. همه بازیکنان و همه مربیان 
زحمت می کشند و عاجزانه از فدراسیون خواهش می کنم که استفاده از این 

تکنولوژی عادلانه باشد. فرق گذاشتن بین بازی ها و تیم ها درست نیست.

   امسال کدام تیم را شانس اول قهرمانی می دانید؟
صلاح نیست من در مورد این موضوع صحبت کنم. مدعیان مشخص هستند و 
امیدوارم تیمی که لیاقتش را دارد قهرمان شود. من هم دوست دارم با مدعیان 

رقابت کنیم و ترسی در این زمینه نداریم.

   قبول دارید محمدرضا اخباری هم با عملکردی که داشته 
و با ثبت 5کلین شیت باید به تیم ملی دعوت می شد؟

اخباری در این فصل فوق العاده کار کرده و حتی در بیانیه تیم ملی هم این موضوع 
عنوان شد که کادر فنی او را زیرنظر دارد. باید به سلیقه کادر فنی تیم ملی احترام 
گذاشت ولی امیدوارم اخباری به حقش برسد. او گلر باتجربه ای است و با احترام 

به همه گلرهای ایران، باید بگویم که اخباری آماده ترین دروازه بان ایران است.

   از باشــگاه ملوان بابت عدم پرداخت 
مطالبات تان شکایت کرده اید؟

من برای ملوان کم نگذاشتم و خوشبختانه فصل قبل 
بهترین نتایج تاریخ این باشگاه در لیگ برتر به دست 
آمد. من بعد از اتمام قراردادم چندبار با مسئولان 
باشگاه برای گرفتن طلبم تماس گرفتم ولی پاسخی 
ندادند. درنهایت تصمیم گرفتم از راه قانونی اقدام 
کنم. من خاطرات خوبی از حضور در ملوان دارم و 

امیدوارم مشکلات مالی این باشگاه برطرف شود.

 نکونام خواست فوتبال تهاجمی را امتحان کند
ساختار دفاعی را هم به باد داد

امیرحسین اعظمی|  مهدی تارتار بعد از پشت سر 
گذاشتن یک فصل موفق در ملوان، فصل جدید فوتبال 
را با گل گهر سیرجان آغاز کرده. این تیم در سال های اخیر 
با وجود هزینه های نسبتا زیادی که انجام داده، به موفقیت 
قابل توجهی نرسیده ولی حالا سیرجانی ها امیدوارند که این بار 
با تارتار فصل متفاوتی را رقم بزنند. گل گهر از6بازی ابتدایی 
لیگ، 9امتیاز گرفته و تیم تارتار حالا روی پله ششم جدول 
ایستاده است. با این حال عملکرد تیم مورد رضایت تارتار نیست 
و او مدعی است که تیمش در بازی های آینده شکل بهتری پیدا 
می کند و بهتر هم نتیجه می   گیرد. تارتار در گفت وگو با همشهری از 
کارکردن در سیرجان و تیم جدیدش صحبت  کرده است.

ملی پوش جدید
دعوت محمد مهدی زارع

 مدافع جــوان و 21ســاله به تیــم ملی؛
من مهدی را از لیگ دسته اول به تیم آوردم. او 
بازیکن با کیفیتی است و آینده درخشانی دارد. 
خط دفاع و دروازه ما در این 6بازی فوق العاده 

کار کرده و فقط یک گل خوردیم که آن 
هم از روی نقطه پنالتی بود.
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